
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 03.11.2016 

Stein Inge Ryssdal (H) sette fram slikt forslag:

«Saka vert utsett til neste møte fordi saka først bør behandlast i fylkestrafikksikringsutvalet.»

Røysting (forslaget om utsetjing)
Det var 14 representantar til stades.

Ryssdal sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet.

Innstilling til fylkesutvalet

Saka vert utsett til neste møte fordi saka først bør behandlast i fylkestrafikksikringsutvalet


